
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Norberta Krajczego

na 46. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Zwracam siê do Pana Prezesa z proœb¹ o informacje dotycz¹ce podzia³u œrodków na œwiadczenia, po-
chodz¹cych z funduszu zapasowego NFZ, jeœli chodzi o tak zwane hospitalizacje ponadlimitowe.

Czy podzia³ œrodków by³ dokonany wed³ug algorytmu dla szesnastu oddzia³ów NFZ?
Czy by³ to wskaŸnik procentowy?
Dlaczego województwo opolskie dosta³o na tak zwane hospitalizacje ponadlimitowe 9,5 milionów z³,

a województwo dolnoœl¹skie 79,6 milionów z³?

Z powa¿aniem
Norbert Krajczy




